



Protokoll nr 2 2024 vid Rasbo i Samverkans styrelsemöte den 7:e mars i Rasbo 
Församlingshem.


Styrelsen samlades kl 18 00 för sitt styrelsemöte,  därefter kl 19 00 hade RiS inbjudit 
representanter från föreningslivet för att diskutera kommunens önskemål att det bildas bygderåd 
ute på landsbygden.


Närvarande styrelsemötet: Birgitta Elfving, Gunilla Zetterling, BrittSofi Karlsson, Mikael 
Rubertsson och Esbjörn Forslund.


§ 1	 Ordförande Birgitta Elfving öppnade mötet.


§ 2	 Dagordningen för mötet godkändes.


§ 3	 Beslutade att inköpa en projektor till föreningen för c:a 2000 kr. Gunilla ordnar inköpet.


§ 4	 Handlingar till årsstämman gås igenom och undertecknas.


	 Fikapaus tillsammans med inbjudna deltagare för att diskutera bildandet av bygderåden.


Närvarande: 	 Cecilia Jenner, Susanne Markopoulo Rasbokils Bygdegårdsförening

	 	 Emelie Pettersson, Stellan Pettersson och Helena Renmark Tuna Föräldraförening

	 	 Siwert Nordstrand, Rut Boström och Lars-Gunnar Karlsson Tuna Torget

	 	 Kicki Lidén Svenska Kyrkan

	 	 BrittSofi Karlsson, Esbjörn Forslund, Inga Lill Molinder/ valberedning/

	 	 Kristina Ahlström/Valberedning/, Birgitta Elfving, Gunilla Zetterling, Majken 	 	
	 	 Franksson Lindkvist och Mikael Rubertsson samtliga Rasbo i Samverkan.


Ordförande redogjorde för bakgrunden till önskan från Uppsala Kommun att bilda bygderåd.

Kommunens och Bygderådens olika roller presenterades.

Därefter var det många som uttryckte sina ideér hur ett bildande kan genomföras.

Ett gemensamt förslag blev att Rasbo i Samverkan får bli en paraplyförening och grupper för de 
olika områden i Rasbo, Rasbokil, Tuna, Stavby bildar undergrupper.

Vid årsstämman den 20 mars kan ytterligare information ges.


Dag som ovan 


Rasbo i Samverkan


Gunilla Zetterling	 	 	 	 	 Birgitta Elfving

Vid protokollet		 	 	 	 	 Ordförande	 	 	 	 	 	
	 	 


	 	 

	 	 	 



